

《初三上册英语作文范文汇总（人教版）》

初三上册英语作文 Unit 1 : How to Be a Good Learner

Becoming a good learner is essential for success in school and in life. Here's how you can achieve this:

Firstly, develop a passion for learning. Be curious about the world around you and always seek to expand your knowledge. Secondly, pay attention in class and participate actively. Take notes and ask your teacher if you don't understand something. Thirdly, manage your time wisely. Set a schedule for studying and stick to it. Fourthly, complete your homework thoroughly and review your lessons regularly. This will help you remember what you've learned. Lastly, stay determined and persistent. Challenges are a part of the learning process, so don't give up easily.

Remember, being a good learner is a continuous journey. Keep these tips in mind, and you'll be on your way to becoming an excellent student.

成为优秀的学习者对于在学校和生活中的成功至关重要。以下是如何实现这一目标的详细方法：

首先，培养对学习的热情。对你周围的世界保持好奇，并始终寻求扩展你的知识。其次，课堂上要专心听讲并积极参与。做好笔记，如果有不懂的地方，就向老师提问。第三，合理安排时间。为学习设定一个时间表，并严格遵守。第四，认真完成作业，并定期复习课程。这有助于你记住所学内容。最后，保持决心和毅力。挑战是学习过程的一部分，所以不要轻易放弃。

记住，成为优秀的学习者是一个持续的过程。牢记这些技巧，你将走在成为出色学生的路上。

初三上册英语作文 Unit 2 : I think that mooncakes are delicious!

Dear Tom,

I'm glad to hear that you're interested in Chinese traditional culture. Let me introduce two traditional Chinese festivals to you: Spring Festival and Mid-Autumn Festival. Spring Festival, also known as Chinese New Year, is the most important festival in China. We celebrate it by having big family reunions, setting off fireworks, and giving red envelopes to children. Mid-Autumn Festival is when families gather to admire the full moon and eat mooncakes, a delicacy symbolizing reunion.

Best wishes,

Li Lei

亲爱的汤姆，

很高兴听说你对中国的传统文化感兴趣。让我向你介绍两个中国的传统节日：春节和中秋节。春节，也称为中国新年，是中国最重要的节日。我们通过大家庭聚会、放烟花和给孩子们发红包来庆祝。中秋节是家人聚在一起赏月 and 吃月饼的时候，月饼是一种象征团圆的美食。

最好的祝福，

李磊

初三上册英语作文 Unit3 Could you please tell me where the restaurants are?

Dear Rob,

I have two tickets for a play at the Red Flag Theatre. I would like to invite you to join me. The play starts at 7:30 p.m. on Saturday. The theatre is easy to find. Take the No. 5 bus to the city center and get off at the Culture Square stop. Walk straight for about 200 meters, and you will see the theatre on your left.

Looking forward to watching the play with you!

Best regards,

[Your Name]

中文翻译：

亲爱的罗布，

我有两张红旗剧院的戏剧票。我想邀请你和我一起去看。戏剧周六晚上7:30开始。剧院很容易找。乘坐5路公交车到市中心，在文化广场站下车。直走大约200米，你会在左边看到剧院。

期待和你一起看戏！

最好的祝福，

[你的名字]

初三上册英语作文 Unit4 I used to be afraid of the dark.

In recent years, there have been significant changes in people's lives. Communication methods have shifted from letters to mobile phones and social media. For entertainment, people now prefer watching movies online to going to cinemas. As for transportation, more people choose to drive private cars instead of riding bicycles. Additionally, living environments have improved, with more green spaces and cleaner streets.

近年来，人们的生活发生了显著变化。联系方式从写信变成了使用手机和社交媒体。在娱乐方面，人们现在更愿意在线看电影而不是去电影院。至于出行方式，更多的人选择开私家车而不是骑自行车。此外，居住环境也得到了改善，有了更多的绿地和更干净的街道。

初三上册英语作文 Unit5 What are the shirts made of ?

Dear Linda,

I'm Han Mei, your pen pal from China. You asked about famous Chinese snacks in your last letter. Well, tanghulu is a must-try! It's made from hawthorns, but you can also find versions with strawberries, grapes, or even small apples. Originating from the Song Dynasty, it's said that a royal's wife was cured by eating tanghulu. It symbolizes happiness and unity.

Best wishes,

Han Mei

亲爱的琳达，

我是韩梅，你的中国笔友。在你的上一封信中，你询问了中国著名的街头小吃。糖葫芦绝对是你应该尝试的！它主要由山楂制成，但你也可以找到用草莓、葡萄甚至小苹果制作的版本。糖葫芦起源于宋朝，据说一位皇后的病就是通过吃糖葫芦治好的。它象征着幸福和团圆。

最好的祝愿，

韩梅

初三上册英语作文 Unit6 When was it invented?

The computer has become increasingly important in our lives and work. Did you know its origin and development? Invented in 1946, the computer was initially enormous and mainly used for military purposes. Over the years, it has evolved to become smaller,

more powerful, and widely used in various fields. I envision a future where computers are even more intelligent and integrated into our daily lives seamlessly.

计算机在我们的生活与工作中扮演着越来越重要的角色。你知道它的起源与发展吗?计算机于1946年被发明,最初体积庞大,主要用于军事目的。多年来,它不断演变,体积变得更小,功能更强大,并在各个领域得到广泛应用。我展望未来,计算机将更加智能化,与我们的日常生活无缝融合。

初三上册英语作文 Unit7 Teenagers should be allowed to choose their own clothes.

In our school, there are many rules and regulations to guide our behavior. One important rule is that we should not eat in class. Another is that we must wear our school uniforms properly. These rules help us maintain discipline and respect for our school.

I think these rules are very important. They help us create a good learning environment and show respect for our teachers and classmates. It is also important for us to follow these rules, as they help us develop good habits and prepare us for life in the future.

在我的学校里,有很多规章制度来指导我们的行为。一条重要的规则是在课堂上不要吃东西。另一条规则是我们必须正确穿着校服。这些规则帮助我们保持纪律和尊重学校。

我认为这些规则非常重要。它们帮助我们创造一个良好的学习环境,并展示我们对老师和同学的尊重。对于我们来说,遵守这些规则也很重要,因为它们帮助我们养成良好的习惯,并为我们未来的生活做准备。

初三上册英语作文 Unit8 It must belong to Carol.

One day on my way to school, I found a T-shirt on the ground. It belonged to one of my classmates. I noticed that the T-shirt was Mary's or Sally's because they had both lost their T-shirts.

I examined the T-shirt closely and found some long hairs on it. I also found a credit card and a photo of Andy Lau in the pocket. I concluded that Mary must be the owner of the T-shirt because she has long hair and she is a big fan of Andy Lau.

I returned the T-shirt to Mary and she was very grateful. It was a pleasant surprise for me to help someone in need.

一天,我上学的路上,发现了一件T恤衫在地上。它属于我们班的一位同学。我注意到这件T恤衫是Mary的或者是Sally的,因为他们俩都丢了T恤衫。

我仔细检查了T恤衫,发现上面有些长头发。我还发现口袋里有一张信用卡和一张刘

德华的照片。我推断出Mary一定是这件T恤衫的主人，因为她有长头发，而且她还是刘德华的超级粉丝。

我把T恤衫还给了Mary，她非常感激。对我来说，帮助别人是一种愉快的惊喜。

初三上册英语作文 Unit9 I like music that I can dance to.

Dear Philip,

I am a middle school student named Li Ming. I have been listening to your music program regularly and I must say that I absolutely love it. The lyrics of the songs played are very beautiful and they are great examples of English songs.

Whenever I feel tired from studying, I turn on the radio and listen to your program. It helps me relax and also learn new words.

I would like to tell you that I have learned a lot of new words from your program. I would appreciate it if you could recommend some music of my favorite type.

Thank you for your time and consideration.

Best regards,

Li Ming

亲爱的Philip，

我是一名叫李明的中学生。我经常听你的音乐节目，我必须说，我非常喜欢它。节目中播放的歌曲歌词非常优美，它们是很好的英语歌曲的例子。

每当我在学习时感到疲劳，我就会打开收音机听你的节目。它帮助我放松，也能学到新单词。

我想告诉你，我从你的节目中学到了很多新单词。如果你能推荐一些我喜欢的类型的音乐，我将不胜感激。

感谢你的时间和考虑。

最好的问候，

李明

初三上册英语作文 Unit10 You are supposed to shake hands.

Dear Tina,

I'm glad to hear that you're coming to China next week. I hope this email will help you understand some of our customs and etiquette.

In China, when we meet someone for the first time, we usually shake hands. It's polite to greet people by saying "Ni hao" or "Hello". When talking, we often ask about family, work, and hobbies.

At the dining table, we use chopsticks to eat. It's considered impolite to point at others with chopsticks, and it's also not good to talk too much while eating.

I hope this information will be helpful for your visit. If you have any more questions, feel free to ask.

Best regards,

Su Min

亲爱的蒂娜，

很高兴听说您下周要来中国。我希望这封邮件能帮助您了解我们的一些习俗和礼仪。

在中国，当我们第一次见到某人时，我们通常会握手。用“你好”或“Ni hao”来问候别人是很有礼貌的。交谈时，我们经常会询问对方的家庭、工作和爱好。

在餐桌上，我们用筷子吃饭。用筷子指着别人被认为是不礼貌的，吃饭时说话太多也不好。

我希望这些信息能为您的访问提供帮助。如果您有任何其他问题，请随时提问。

此致

敬礼！

苏敏

初三上册英语作文 Unit11 Sad movies make me cry.

A Terrible Day

One day, I had a terrible day. It was rainy and I forgot my umbrella. On my way to school, I slipped and fell, getting my clothes all dirty. Moreover, I was late for class and

my teacher scolded me. I felt sad and upset. However, my best friend comforted me and helped me clean up. In the end, I realized that even the worst day can have a happy ending if we have good friends.

有一天，我经历了一个糟糕的日子。那天下雨，我忘记带伞了。在上学的路上，我不小心滑倒了，衣服全弄脏了。更糟糕的是，我迟到了，还被老师批评了。我感到很难过和沮丧。然而，我的好朋友安慰了我，并帮我清理干净。最后，我意识到，即使是最糟糕的一天，如果有好朋友在身边，也会有快乐的结局。

初三上册英语作文 Unit12 Life is full of the unexpected.

An Unusual Day

Yesterday was an unusual day for me. My alarm didn't ring, so I woke up late. I wanted to take a shower, but my father was already using the bathroom. I had to rush to the bus stop without breakfast. When I arrived, the bus had left. I had to run to school. The teacher was angry because I was late. Worse still, I realized I had left my homework at home. However, in history class, the teacher praised me for my hard work at home. What a day!

昨天对我来说是不同寻常的一天。我的闹钟没有响，所以我起床晚了。我想洗澡，但爸爸已经在用了。我不得不饿着肚子赶到公交站。当我到达时，公交车已经开走了。我不得不跑着去学校。老师因为我迟到而生气。更糟糕的是，我意识到我把作业忘在家里了。然而，在历史课上，老师表扬了我因为我在家里的努力工作。多么难忘的一天！

初三上册英语作文 Unit13 We're trying to save the earth!

How to Set Up a National Healthy City?

As a member of this city, I feel excited about our goal to become a national healthy city. First, we should keep our environment clean by not littering. Second, everyone should participate in regular physical activities. Third, the government should promote healthy eating by encouraging more fresh food markets. Lastly, we need to educate people about the importance of health. Together, we can make our city a healthier place to live.

作为这座城市的一员，我对我们成为国家级卫生城市的目标感到兴奋。首先，我们应该保持环境清洁，不乱扔垃圾。其次，每个人都应该参与定期的体育活动。第三，政府应通过鼓励更多新鲜食品市场来推广健康饮食。最后，我们需要教育人们关于健康的重要性。共同努力，我们可以使我们的城市成为一个更健康的生活场所。

初三上册英语作文 Unit14 I remember meeting all of you in Grade7.

A person I will never forget

In the three years of junior high, one person I'll never forget is my math teacher, Mr. Wang. He was strict but fair. Once, I failed a test and felt discouraged. Mr. Wang stayed after class to help me understand the difficult concepts. His patience and encouragement made me work harder. Thanks to him, I not only improved my math skills but also learned the importance of perseverance.

初中三年的时光里，有一个人让我永远难忘，那就是我的数学老师王老师。他既严格又公正。有一次，我考试没及格，感到很沮丧。王老师课后留下来帮我理解难懂的概念。他的耐心和鼓励让我更加努力。多亏了他，我不仅提高了数学成绩，还学会了坚持的重要性。

